
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Kommunestyret - Ørland kommune 
Møtested: Yrjar, Ørland rådhus 
Dato: 25.04.2019 
Tid: 13:00 – 15:40 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Hilde-Kristin Sandvik Medlem OK-H 
Thor Bretting Medlem OK-H 
Birger Austad Medlem OK-H 
Ole Martin Hågård Medlem OK-H 
Trond Amundsveen Medlem OK-H 
Knut Sigurd Ljøkelsøy Medlem OK-H 
Bjørnar Fossmo Nesholen Medlem OK-H 
Bjørn Henrik Solbue Medlem OK-SP 
Thomas Hovde Medlem OK-SP 
Nina M. Brækstad Sandvik Medlem OK-SP 
Hanne Koksvik Høysæter Medlem OK-SP 
Geir Finseth Medlem OK-SP 
Gunnhild Tettli Medlem OK-AP 
Knut Morten Ring Medlem OK-AP 
Tonje Iren Sakariassen 
Sundet 

Medlem OK-AP 

Irja Helen Hammern Døsvik Medlem OK-AP 
Roar Hegvik Medlem OK-AP 
Stian Tyskø Medlem OK-V 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 
Øyvind Næss Medlem OK-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Therese Mossing Eidsaune MEDL OK-H 
Roy Hoøen MEDL OK-SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Nils Harald Oksvold Therese Mossing Eidsaune OK-H 
Laila Selnes Lund Roy Hoøen OK-SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 



Arnfinn Brasø Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit Ervik Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Jon Foss Kommunalsjef 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Saksliste godkjent. 
 
 
Knut Ring (A) ble innvilget permisjon fra kl. 14.10. Vararepresentant Oddbjørn 
Ingebrigtsen (A) trådte inn. 

 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/22 Videreføring av TalentLab Fosen  

PS 19/23 Mulighetsstudie for bruk av meieritomta og de 
gamle meieribygningene på Brekstad 

 

PS 19/24 Valg av Ørland kommunes representanter til 
interimstyre for nytt kommunalt foretak for kultur, 
idrett og arrangement i nye Ørland kommune 

 

PS 19/25 Banebelysning Ørland Stadion - finansiering.  

PS 19/26 Finansiering nytt gjerde Gryta kunstgressbane  
 
 
 
Orienteringer 
 

 Orientering Kontrollutvalget v/leder 
o Orienteringen utsettes til neste møte i kommunestyret 

 
 Status i arbeidet med utviklingen av «Metrotomta» 

o Orienteringen utsettes til neste møte i kommunestyret 
 

 Orientering om behovet for arealer for møterom og arbeidsplasser på Brekstad i nye 
Ørland kommune 

o Orienteringen utgår da det ble orientert om saken i dagens møte i 
Fellesnemnda. Presentasjonene fra fellesnemndas møte vil bli sendt ut til alle 
medlemmer og varamedlemmer ved utsendelse av endelig protokoll 
 

 Apell fra Andreas Ledsaak, leder Ørland Bondelag 
o Jordbruksforhandlingene 
o Nasjonal politikk som har betydning for lokale forhold 
o Landbrukets posisjon og framtid i Ørland kommune 

 
 Orientering ved ordfører/rådmann 

 

PS 19/22 Ørland kommunes deltakelse i TalentLab Fosen 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 25.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Komite for oppvekst, kultur og idrett sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
 TalentLab Fosen videreføres i henhold til anbefalingene fra Fosen regionråd. 



 Fosen regionråd bes om å gjøre en ny beregning av kostnadsgrunnlaget ut fra ny 
kommunestruktur fra 01.01.20 og som grunnlag for å legge kostnader inn i 
budsjettarbeidet for 2020. 

 Kommunestyret bevilger kr 43.000 til drift av TalentLab Fosen høsten 2019 under 
forutsetning av at de andre kommunene støtter TalentLab Fosen. 

 Kostnader for drift høsten 2019 behandles ifm med revidert budsjett. 
 
 
 
 
 

PS 19/23 Mulighetsstudie for bruk av meieritomta og de gamle meieribygningene på 
Brekstad 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 25.04.2019  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (A) fremmet følgende forslag på vegne av Ørland Arbeiderparti: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Den delen av bygningen som er markert som lokalhistorisk viktig i sentrumsplanen skal 

bevares. Dette innbefatter Hovedfløy med brukket valmtak, Tverrfløy med 
pyramidetak mot Havnegata, og den eldste delen av sidefløya med fyrhus. 
Pyramiden og rødbygget er viktige landemerker og en viktig del av stedets identitet. 
Meierisalen i rødbyggets andreetasje skal bevares og det skal legges til rette for 
bruk av denne.  

3. Kommunestyret mener at frivillighet er en av bærebjelkene i vårt samfunn. I årene 
som kommer vil lokalsamfunnet ha behov for en tett kontakt mellom det offentlige 
tjenestetilbudet og de frivillige aktørene. Frivillighetens Hus skal videreføres og 
utvikles på permanent basis i Rødbygget. 

4. Meieriparken skal ivaretas for offentligheten og tilpasses behov i forhold til fritids- 
og kulturelle aktiviteter. 

5. I det videre arbeidet med utvikling av de gamle meierbygningene og meieritomta 
skal universell utforming hensyntas og legges vekt på. 

6. Ytterligere renovering eller ombygging av de resterende eksisterende 
meieribygningene sees i sammenheng med utbygging og utvikling av hele 
meieritomta. Bruken av disse bygningene kan, inntil videre, fortsette i henhold til 
dagens bruk og drift. 

 
 
Finn Olav Odde (SP) fremmet følgende forslag: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Det oppnevnes en styringsgruppe som gis i oppdrag å videreføre arbeidet med 

utviklingen av Meieritomta. Som medlemmer av styringsgruppen velges 2 fra 
posisjonen, 1 fra opposisjonen og 1 fra administrasjonen. Det inviteres inn en 
representant fra Bjugn kommune. 

3. I det videre arbeid legges til grunn at Pyramiden og Rødbygget skal bevares. 
4. Kommunestyret delegerer til formannskapet å godkjenne styringsgruppens forslag til 

videre prosess. 
5. Bruk av de gamle meieribygningen kan, inntil videre, fortsette i henhold til dagens 

bruk og drift. 
6. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 



 
 
Votering  
Alternativ votering. 
Rådmannens innstilling falt enstemmig. 
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (A) på vegne av Ørland Arbeiderparti, ble satt opp mot 
forslag fremmet av Finn Olav Odde (SP) på vegne av SP, H, FRP og V til avstemming.  
 
Forslaget fra Finn Olav Odde (SP) på vegne av SP, H, FRP og V ble vedtatt mot 6 stemmer. 
 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Det oppnevnes en styringsgruppe som gis i oppdrag å videreføre arbeidet med 

utviklingen av Meieritomta. Som medlemmer av styringsgruppen velges 2 fra 
posisjonen, 1 fra opposisjonen og 1 fra administrasjonen. Det inviteres inn en 
representant fra Bjugn kommune. 

3. I det videre arbeid legges til grunn at Pyramiden og Rødbygget skal bevares. 
4. Kommunestyret delegerer til formannskapet å godkjenne styringsgruppens forslag til 

videre prosess. 
5. Bruk av de gamle meieribygningen kan, inntil videre, fortsette i henhold til dagens 

bruk og drift. 
6. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - Ørland kommune - 10.04.2019  
 
Behandling: 
Ungdomsrådet fremmet følgende tilleggspunkt 4 til rådmannens innstilling: 

 Parken må ivaretas for offentligheten og tilpasses ungdommens behov i forhold til 
fritids- og kulturelle aktiviteter. 

 
Votering  
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Ungdomsrådets forslag til tilleggspunkt 4, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
4. Parken må ivaretas for offentligheten og tilpasses ungdommens behov i forhold til 

fritids- og kulturelle aktiviteter. 
 
 
 



 
 
 
Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.04.2019  
 
Behandling: 
I videre arbeid med utforming av meieritomta skal Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne involveres. 
 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer følgende forslag til 
vedtak: 
 
Forslag til endring av punkt 2: 

 Midlertidig bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens 
bruk og drift. 

 
Forslag til ekstra punkt 4: 

 I det videre arbeidet med utvikling av de gamle meierbygningene og meieritomta 
skal universell utforming hensyntaes og legges vekt på. 

 
Votering  
Rådmannens innstilling punkt 1 og 3 enstemmig vedtatt 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne sine forsalg til punktene 2 og 4  
enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Midlertidig bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens 

bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
4. I det videre arbeidet med utvikling av de gamle meierbygningene og meieritomta 

skal universell utforming hensyntaes og legges vekt på. 
 
 
 
Saksprotokoll i Eldrerådet - Ørland kommune - 10.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
2. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
3. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
 



Saksprotokoll i Komite for helse og velferd - 10.04.2019  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

4. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
5. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
6. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
Saksprotokoll i Komite for oppvekst, kultur og idrett - 09.04.2019  
 
Behandling: 

 Thomas Engen, kommunalsjef plan og landbruk, orienterte om tidligere behandling, 
anbefalinger om vern og bruk av Rødbygget og Pyramiden (fyrhuset). 

 Byggtekniske krav til byggene, gjennomførte tiltak og kostnader. 
 Alternativer til hvordan bruke hele tomta, transformasjon – kvartalsstruktur. 

 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

7. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
8. Bruk av de gamle meieribygningene kan fortsette i henhold til dagens bruk og drift. 
9. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 
 
 
 
Saksprotokoll i Komite for plan, drift og landbruk - 10.04.2019  
 
Behandling: 
Thomas Engen gikk gjennom mulighetsstudiets 4 alternativer. 
Komiteen ønsker å tilføye «inntil videre» i innstillingens pkt. 2  
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt med tillegg i punkt 2. 
 
Vedtak: 
 

10. Kommunestyret tar mulighetsstudiene til orientering. 
11. Bruk av de gamle meieribygningene kan, inntil videre, fortsette i henhold til dagens 

bruk og drift. 
12. Ytterligere renovering eller ombygging av de eksisterende meieribygningene sees i 

sammenheng med utbygging og utvikling av hele meieritomta. 



 
 

PS 19/24 Valg av Ørland kommunes representanter til interimstyre for nytt kommunalt 
foretak for kultur, idrett og arrangement i nye Ørland kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 25.04.2019  
 
Behandling: 
Finn Olav Odde (SP) fremmet forslag på følgende representanter oppnevnt av 
kommunestyret; 
Som representanter oppnevnt av kommunestyret velges:  

 Snorre Glørstad og Randi Wenche Haugen som faste representanter 
 Det delegeres til Formannskapet å velge vararepresentanter 

 
Som fast representant fra ansatte velges: 

 Gunnhild Tettli 
   
Innspill på representanter fra Idrettsrådet: 

 Ole Andre Nilsen velges som fast representant 
 Skjalg Ledang velges som vararepresentant 

 
 
Votering  
Forslag fremmet under behandling av saken ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Som Ørland kommunes representanter i interimsstyret for nytt kommunalt foretak for kultur, 
idrett og arrangement i nye Ørland kommune velges: 
 
Som representanter oppnevnt av kommunestyret velges:  

 Snorre Glørstad og Randi Wenche Haugen som faste representanter 
 Det delegeres til Formannskapet å velge vararepresentanter 

      
Som fast representant fra ansatte velges: 

 Gunnhild Tettli 
   
Som representanter fra Idrettsrådet velges: 

 Ole Andre Nilsen velges som fast representant 
 Skjalg Ledang velges som vararepresentant 

 
 
 

PS 19/25 Banebelysning Ørland Stadion - finansiering 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 25.04.2019  
 
Behandling: 
 
 



Votering  
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 6 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
1. Det etableres banebelysning på Ørland Stadion i henhold til fremlagte forslag 

innenfor en kostnadsramme på kr 1.980.000. 
2. Kommunens andel kr 1.480.000 finansieres ved omdisponering av allerede bevilgede 

midler til etablering av undervarme og kunstgress på Gryta / kunstgress Ørland 
Stadion. 

 
 
 
 
 

PS 19/26 Finansiering nytt gjerde Gryta kunstgressbane 

Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 25.04.2019  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (A) fremmet forslag på at saken utsettes. 
 
Marit Sletten (H) fremmet følgende forslag på vegne av H, SP, FRP og V: 
 
Fra 01.01.2020 vil det mest sannsynlig komme en ny forskrift, etter forslag fra 
Miljødirektoratet angående etablering og drift av kunstgressbaner. 
Det innebærer at baneeier må dokumentere tiltak som hindrer spredning av granulat. 
Det stilles krav til fysisk barriere rundt idrettsanlegget (gjerde) der minst 20 cm av barrierens 
høyde, målt fra bakken skal være tett. 
Filter i drenssystem. 
Rutiner for fjerning av granulat fra klær og sko. Rister. 
Oppsamling og tilbakeføring av granulatet. 
Egen plass for snø lagring, m.m. 
 
Nytt punkt 1: 
Det settes av inntil 1 500 000 til opprusting av Gryta. Det skal legges vekt på de 
miljømessige kravene som stilles til et kunstgressanlegg. 
En skal også ta høyde for sikkerheten til de som ferdes på gang og sykkelveien. 
En bør også søke å legge til rette for at aktiviteten på anlegget ikke blir en belastning for 
naboer. (ballfangenett bak målene) 
 
Nytt tilleggspunkt 2: 
Kommunestyret vurderer det som mest hensiktsmessig at kommunen er eneeier av hele 
anlegget, og at kommunen finansierer også det som er forutsatt finansiert av ØBK, i 
forbindelse med lysanlegget. 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (A) om utsettelse av saken ble votert over først. 
Utsettelsesforslaget falt mot 7 stemmer. 
 
Punktvis avstemming: 



Forslag fremmet av Marit Sletten (H) på tilleggspunkt 2 ble avstemt først. Forslaget falt mot 
4 stemmer. 
Forslag fremmet av Marit Sletten (H) til nytt punkt 1, ble satt opp mot rådmannens innstilling 
punkt 1: Forslag til nytt punkt 1 fremmet av Marit Sletten (H) ble vedtatt mot 8 stemmer. 
Rådmannens innstilling punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Det settes av inntil 1 500 000 til opprusting av Gryta. Det skal legges vekt på de 
miljømessige kravene som stilles til et kunstgressanlegg. 
En skal også ta høyde for sikkerheten til de som ferdes på gang og sykkelveien. 
En bør også søke å legge til rette for at aktiviteten på anlegget ikke blir en 
belastning for naboer. (ballfangenett bak målene) 

2. Tiltaket finansieres ved omdisponering av allerede bevilgede midler til etablering av 
undervarme og kunstgress på Gryta / kunstgress Ørland Stadion. 

 
 
 
 
 
 
 


